

Date: July 5, 2022

التاريخ: 05 يوليو 2022

After Compliments

تحبة طبية ويعد،،،

Subject: Election of Chairman of Sharia Supervisory Board (SSB) of **Bank Nizwa SAOG**

الموضوع: إنتخاب رئيس الهيئة الرقابة الشرعية لبنك نزوى ش.م.ع.ع

Bank Nizwa SAOG would like to announce that Sheikh Dr. Majid bin Mohammed bin Salim Al Kindi has been elected as the Chairman of the Sharia Supervisory Board, Sheikh Dr. Aznan Hassan as the Deputy Chairman and Sheikh Ali bin Sulaiman bin Mohammed Al Jahdhami as a Member.

يود بنك نزوى ش.م.ع.ع إعلام مساهمية الكرام عن إنتخاب الشيخ الدكتور/ ماجد بن محمد بن سالم الكندى رئيسا للهيئة الرقابية الشرعية للبنك ، والشيخ الدكتور/ عزنان بن حسن نائبا لرئيس الهيئة الرقابية الشرعية، والشيخ/ على بن سليمان بن محمد الجهضمي عضواً للهيئة.

The current SSB was appointed at the Annual General Meeting duly held on March 28, 2022 for a term of three years. This appointment has been approved by the Central Bank of Oman.

وقد عين بنك نزوى هيئة الرقابة الشرعية الجديدة خلال العام الجاري في إجتماع الجمعية العمومية بتاريخ 28 مارس 2022م ولفترة ثلاث (3) سنوات. وهذا التعيين قد تم الموافقة عليه من قبل البنك المركزي العماني.

Regards,

Mohammed Al Hashmi **Head of Compliance**

Mohammed Al Hashimi Head of Compliance Bank Nizwa SAOG

وتقبلوا بقبول فانق الاحترام والتقدير

رنيس إدارة الالتزام

Tax Card No.: 8074540